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Pana profesora MUDr. Kolína, DrSc.,
jsem poznal před 35 lety, kdy jsem na-
stoupil na Oční kliniku FN Královské Vino-
hrady v Praze. V té době byl již docentem
a pro mě zkušeným oftalmologem, od
kterého jsem se mnohé naučil. Pan profe-
sor patří mezi naše nejvýznamnější oftal-
mology, ve své aktivní době byl velmi
zručným chirurgem a nebál se zavedení
nových metod. V té době to byla přede-
vším fluorescenční angiografie, používání
laserů a mikroskopu v oční medicíně.
Díky jemu byla Oční klinika Vinohradské
nemocnice špičkově vybavena a připra-
vena na velké změny, které v oftalmologii
v té době probíhaly – zavedení mikrochi-
rurgie s implantací nitroočních čoček
a vitrektomie. V roce 1978 se pan profe-

sor stal přednostou kliniky a mým šéfem,
a to až do roku 1991, kdy mně kliniku pře-
dal jako svému nástupci. I v současné
době je profesor Kolín nadále mým spolu-
pracovníkem. Aktivně se podílí na peda-
gogické činnosti, především je trpělivým
a přísným examinátorem mediků. Vždy se
těším, když potom přijde za mnou do pra-
covny na kávu, popovídáme si o všem
možném a přitom mě vždy příjemně pře-
kvapí svým elánem a optimismem.

Pane profesore, děkuji Vám za dlouho-
letou pomoc a spolupráci, přeji Vám
zdraví a elán s optimismem i do dalších
let.

Prof. MUDr. Pavel Kuchynka, CSc.
Přednosta Oční kliniky FN Královské Vinohrady 

OSOBNÍ ZPRÁVY

Životní jubileum pana profesora 

MUDr. Jana Kolína, DrSc.

ferencovaných úhrad za poskytnutou zdravotní péči
a všichni pacienti mají dostat stejně kvalitní péči, na kterou
má stát stále méně peněz, nemáme jinou možnost než
„urvat alespoň něco“. I mladí oftalmologové žehrají na to, že
by pro ně měl výbor ČOS dělat více a mají do jisté míry
pravdu. Něco jsme udělali, ale rezerva tady ještě je a bude
na novém výboru, jak si s tím poradí.

Závěrem bych chtěla poděkovat všem členům výboru i re-
vizní komise za jejich práci, která nebyla jednoduchá, ale
chci vás všechny ujistit, že jsme se snažili. Moje poděkování
patří  i zástupcům spolupracujících společností ČVRS,

ČSKRCH, SPOL, ČGS, dr. Dohnalové za mladé oftalmology
a České pedooftalmologické a strabologické společnosti.
Jmenovitě chci poděkovat prim. Brožkovi a prim. Ernestovi
za spoluúčast při jednáních s orgány státní správy.

Zprávu předkládá jménem výboru ČOS 

doc. MUDr. Šárka Pitrová, CSc., FEBO
předseda ČOS JEP

Od 1. ledna 2010 začal fungovat nový výbor ČOS 

ve složení:

Pitrová – předseda,

Vlková – vědecký sekretář,

Karhan – místopředseda

členové:

Lešták, Knajflová, Ernest, Mazal, Rozsíval, Zobanová

revizní komise:

Řehák – předseda, Gollová, Šrůtek
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